
Zapisnik sjednice UO Kinokluba Zagreb održane 11 . januara 1963«

Prisutni: Šamec, Lukas, Petek, Hripko, Rajković, Hoholač, Dvojković, 
dr. Pansini, dr. Durman,tm Jakolić, te iz fiep. pododbora za film drug 
Branko Jerneić. Kao gosti su takodjer prisustvovali: Mamijana Klaić te 
kandidati za članove Kinokluba Zagreb Nada Gazi, Veček Petar, Pisačić 
Ivan, Čulum Nikola.

Sjednica započinje Diskusijom o Prijedlogu pravilnika kluba. 
Članovi UO nisu se mogli odlučiti da li da usvoje ograničenje da član 
kinokluba Zagreb ne može biti član i drugih kijgkava kinoklubova u 
F3RJ. (FNRJ). Oba itješenja (zabrana i dopuštanje toga ) pokazuju znatne 
prednosti i nedostatke, pa je stoga odlučeno da se taj problem
uopće ne spomene u pravilniku, a u praksi da se načelno dozvoli, odnosno 
da se postupi adekvatno konkretnoj situaciji. Takodjer je zaključeno da 
će se u praksi tolerirati "privremena odsutnost" člana ( na pr. član je 
Kinokluba nagreo, ali boravi godini dana u Beogradu i tamo se upisuje 
u njihov kinoklub i plaća članarinu tamo). Time on još nije prestao biti 
članom Kinokluba Zagreb.

Zaključeno je da svatko tko bude ubuduće predložen za člana UO 
treba imati klupski staž od najmanje godinu dana.

Hoholač čita pravilnik o posudjivanju inventara. Članovi vrše 
korekcije. Odbija se naplaćivanje posudjeneh rekvizita, a usvaja se 
naplaćivanje penala za rekvizite koji nisu na vrijeme vraćeni. Privatno 
se članovima ne posudjuju magnetofon Jpaxxiaxxx i projektori. Magnetofon 
se može posuditi licu koje prepisuje diskusiju.

Komisija za popis inventara nije obavila posao zbog zauzetosti člae 
nova.Šamec čita pravilnik biblioteke- prihvaća se u potpunosti.

Zaključeno je da se prihvati i dade štampati novi model članskih 
kartica za koje je nacrt izra._dio dr. Pansini.

Raspravlja se o ostavci Dvojkovića na položaj tajnika. Dvojković 
izjavljuje da se on smatra članom UO do godišnje skupštine.

Dr. Pansini obavještava Jerneića o sukobu sa Bvojkovićem . 
Dvojković izjavljuje da a« ubuduće neće poduzimati'nikakve korake iza 
iza ledjiju kluba obzirom na nesug asice koje su izbile izmedju njega 
i ostalih članova UO. Dvojković je vratio Hoholaču ključeve inventara.

Lukas predlaže Tomislava Radića za novog člana UO. Prihvaća se 
i ta kandidatura.

Pošto dr. Burman nije u mogućnosti da i dalje vodi blagajnu kluba, 
obavezao se da će naći pouzdano lice koje će voditi blagajnu poslije 
Godišnje skupštine.

Ustanovljeno je da buffet nema dovoljno obrtnih sredstava. &ix&astx 
Buffet će ubuduće voditi Marijana Klaić.

Hoholač predlaže da neki Petekovi poznanici poprave magdetofon 
Loewe-^pta. Petek garantira za njih. Prihvaća se.

Hoholač je popravio magnetofon "Uher".
Za članove kluba primljeni su novi članovi koji nemaju nikog pozna® 

tog u klubu da za njih garantira. To su: Nada.zCazi, Novak ing. Marijan, 
Veček Petar, Pisačić Ivan, Herman Vjekoslav, čulum Nikola.

Pročitan je dopis iz Rijeke - kamera Bolex 16mm će biti povraćena 
za vrijeme Kongresa NT u Zagrebu. sudi^.

Pošto Perković nije sve vratio, odlučeno je da ga se tuži

U Zagrebu, 11. januara 1963« Zapisničar:

Vladimir Jakolić,


